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Monika VRCHOTOVÁ, moderátorka
--------------------
Akademický senát Univerzity Karlovy bude řešit finanční potíže pedagogické fakulty. Rektor Václav Hampl bude chtít
devítimilionovou injekci. Řekl to v rozhovoru s Václavem Moravcem na Impulsu.

Václav HAMPL, rektor pedagogické fakulty
--------------------
Podmínkou, kterou já jsem pro to vyslovil, je celkem jasný výhled toho, jak se ta ekonomická situace zase bude moci
srovnat ...

Václav MORAVEC, redaktor
--------------------
Vy tedy budete doporučovat v pátek akademickému senátu Univerzity Karlovy, aby půjčku pedagogické fakultě schválil?
A o jak velké peníze půjde?

Václav HAMPL, rektor pedagogické fakulty
--------------------
Ano, tím, že to předkládám, tak současně žádám a doporučuju přijetí takového opatření.

Václav MORAVEC, redaktor
--------------------
A jak velká částka to bude zhruba?

Václav HAMPL, rektor pedagogické fakulty
--------------------
Ta žádost je na půjčku ve výši devět milionů.

Monika VRCHOTOVÁ, moderátorka
--------------------
Rektor Hampl řekl, že finanční potíže zatím nemá žádná další fakulta. Vyloučit to ale nemůže. Nejvíce ohrožené jsou
podle něj humanitní fakulty.


